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Särskilt yttrande av Jan Delvert 
Förv.chef Marina Högland informerade om att förvaltningen till hösten kommer att lägga 
fram sitt förslag till VP 2018, inkl. hur de särskilda medel på mkr 5 för tillgänglighetsanpass-
ningar ska användas. Om funktionshinderrådet har avvikande uppfattning eller andra förslag, 
skall dessa anges separat.  

Jan Delvert menar att om rådet skall ha någon funktion, bör samråd ske mellan rådet och 
förvaltningen vid framtagandet av såväl VP som kring användandet av de särskilda medlen 
för tillgänglighetsanpassningar. Om man därvid kommer fram till olika prioriteringar kan 
detta anges. Av de närmare 20 förslag till aktiviteter som FH-rådet föreslog till VP 2017 togs 
ingen eller mycket liten hänsyn!! 

I det fall funktionshinderrådets uppgift skall vara att endast i efterhand kunna ge synpunkter 
på förvaltningens ställningstaganden, finns skäl att ifrågasätta meningen med att ha ett 
sådant råd. 


